
Stretnutie pracovnej skupiny Informačná bezpečnosť EUNIS - SK 

Zápis zo stretnutia 
 

 

 

Dátum stretnutia: 12.04.2018 

Začiatok stretnutia: 13.30 hod.  

Miesto stretnutia: Online konferencia (8524@meet.cvtisr.sk) 

 

Dňa 12.04.2018 došlo k druhému stretnutiu pracovnej skupiny pod názvom 

Informačná bezpečnosť EUNIS – SK, ktoré sa konalo pomocou teleprezentačného systému na 

jednotlivých vysokých školách 

 

Účelom druhého stretnutia pracovnej skupiny bolo zhodnotenie aktuálneho stavu 

pripravenosti jednotlivých vysokých škôl na novú právu v oblasti ochrany osobných údajov. 

Na úvod p. Sokol prezentoval stav pripravenosti UPJS na GDPR. Uviedol, že na UPJS je 

jedna zodpovedná osoba, ktorej pomáha pracovná skupina. Aktuálne sa pracuje na analýze 

rizík a príprave interných dokumentov. UPJS aj pre účely informačnej bezpečnosti vytvorila 

akademický CSIRT tím. Následne vyzval zástupcov vysokých škôl, aby prezentovali súčasný 

stav spracovania problematiky GDPR v ich inštitúcii.  

 

P. Koricina (TRUNI) uviedol, že nemajú podnet z vedenia univerzity k riešeniu tejto 

problematiky, avšak z vlastnej iniciatívy sa jej venujú. Analýza je zatiaľ povrchná, na základe 

bezpečnostného projektu. Plánujú školenia k bezpečnosti a GDPR.  

 

P. Pisarský (UNIPO) uviedol, že pracujú na príprave univerzity na GDPR požiadavky, 

avšak neplánujú školenia. Pôjdu len v intenciách požiadaviek zákona o ochrane osobných 

údajov.  

 

P. Silači (UMB) uviedol, že v rámcu univerzity majú 1 zodpovednú osobu. 

Vychádzajú z existujúceho bezpečnostného projektu a pri príprave na GDPR spolupracujú 

s externou spoločnosťou. 

 

P. Škrovina (SPU) uviedol, že vykonávajú audit informačnej bezpečnosti a analýzu 

rizík.  

 

P. Kopáč (UNIBA) predviedol aplikáciu pre evidenciu súhlasov a údajov o osobách. 

Navrhuje, aby sa problematikou GDPR zaoberal CSIRT. Dodávatelia Sofie prisľúbili 

monitoring prístupu k osobným údajom. Súčasne upozornil na skutočnosť, že CKM 

pravdepodobne požaduje viac údajov ako sú definované účelom spracovania.  

 

P. Polyacsko (TUKE) upozornil na potrebu zastupovania zodpovednej osoby počas 

neprítomnosti, vzhľadom na prísne lehoty vyplývajúce z GDPR a zákona o ochrane osobných 

údajov. 

 

P. Méri (Univerzita J. Selyeho) uviedol, že aktuálne u nich prebieha verejné 

obstarávanie na externé služby v oblasti ochrany osobných údajov. 

 

P. Sokol (UPJS) prezentoval návrh, aby pre zodpovednú osobu bola na univerzite 

k dispozícii pracovná skupina, ktorá by podporovala zodpovednú osobu pri riešení 
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problematiky ochrany osobných údajov, pričom by táto skupina mala mať zástupcu z oblasti 

právnej, personálnej, študijnej agendy a IKT.    

 

V diskusii ďalej odznelo, že je potrebné povinne využívať emailové adresy univerzity 

(zamestnanecké a študentské). 

   

Účastníci stretnutia sa dohodli, že ďalšie stretnutie sa uskutoční dňa 9.5.2018 (streda) o 13,30 

formou videokonferencie.  

 

V rámci stretnutia bolo navrhnutých niekoľko spoločných opatrení, ktoré by mali prispieť 

k riešeniu problematiky ochrany osobných údajov a informačnej bezpečnosti na vysokých 

školách: 

 

1) Vytvorenie zoznamu zodpovedných osôb všetkých vysokých škôl  

2) Vytvorenie odporúčania pre konferenciu rektorov pre manažment informačnej 

bezpečnosti a ochrany osobných údajov 

3) Spoločný postup pri riešení niektorých parciálnych otázok, najmä pri vzťahu so 

sprostredkovateľmi 

4) Vytvorenie vzorových dokumentov, napr. zoznamu spracovateľských operácií  

 

 

Zapísal: Ing. Jozef Jantošovič, RNDr. JUDr. Pavol Sokol, PhD. 


